

Protokoll - Styremøte mai 2024

Dato: 30.05.2024 18:00

Sted: <https://teams.live.com/meet/9440903442684?p=pLvPsEiFsK44LVVktD>

Deltagere:

- Anette B. Nordby
- Christian Fredrik Ekeren
- Anne Elizabeth Wilhelmsen
- Jan Even Assersen
- Monica Semb Sætre
- Stine Haakensen
- Liz Rognstad
- Nina Skjelstad
- Anne Lise Ytreberg - *ikke til stede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/9/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/9/2

Lillo Arena

Status på kunstgresset og sand: Idag 13. mai har PST Sportsanlegg sloddet og lagt 8 tonn med sand på Lillo Arena. Med dette tiltaket så skal det være mye bedre feste for hundene som trener og forhåpentligvis medfører dette at underlaget skal være mye bedre. Stine høre med Bjørnar etter ikveld(han instruerer) og hører om det er glatt for hundene. Kanskje vi kan rake/spre sanden bedre ut i gresset. LP/Rally skal ha dugnad på Lillo innen midten av juni og fjerne uønskede arter.

Sak 24/9/3

Økonomi

Momskompensasjonen ble sendt inn 03. Mai. Vi fikk tilbakemelding fra NKK:

Vi må gjøre en avgrensing på det som er avskrivning av fast eiendom og anlegg, og ut i fra balansen kan jeg ikke se at dette er trukket fra på søknadsbeløpet. Er dette rettet opp i og momskompensasjonen sendt på nytt? Momskompensasjonen er sendt inn på nytt 14. mai.

Monica har fulgt opp de som ikke har betalt. Fremdeles 1 som ikke har betalt, blir fulgt opp videre av Monica og Bruks.

Sak 24/9/4

Bruksstige

Ny bruksstige blir levert 03. Juni. Anette, Jan Even og Anne Lise skal se på plassen i hallen og plassering av gjerder/stige etc. Plassering? Tas på neste møte.

Sak 24/9/5

Styremøter fremover

26. Juni på Teams, 6. August på Lillo, 5. September, 10. Oktober, 07. November, 10. desember.
Styreseminar: 16. November på Teams med middag etterpå

Sak 24/9/6

Medlemsmøte

Styret hadde lagt ut et spørreskjema om medlemmene våre ville ha et medlemsmøte og isåfall hvilke temaer de ønsket å ta opp.

Resultatet av spørreskjema:

35 nei

32 vet ikke

19 ja

Enkelte temaer som er foreslått er ikke medlemsmøte tema men innspill vi sender videre til komiteene (f.ex førstehjelp og trening av hund relatert)

Av 500 medlemmer har 86 svart og 19 har svart ja. Enkelte av de som svarte ja vil gjerne ha temarelaterte emner på møtet. Christian prøver å svare på de enkelte spørsmålene som medlemmene kommer med.

Sender dette til styret så sender vi det ut på sidene våre.

Vedtak

Det blir ikke medlemsmøte men styret vil svare på en del av spørsmålene som har kommet opp og legge det ut på sidene våre.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/9/7

Mail fra medlem om fristilling av plass Kløfta

Jeg vil med dette søke om å fristille plassen min (Rally L), og at treningsavgift for andre halvår frafaller. Jeg bruker ikke plassen min, og hvis det er ventelister ønsker jeg ikke å oppta en plass for noen som gjerne vil ha den.

Vedtak

Styret innvilger at hun fristiller plassen sin. En på ventelistene får plass.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/9/8

Eventuelt

Ta ut medlemslistene fra NKK og sjekke de mot de som trener i hallen. Monica ser på dette.

Kompensasjon av de som jobber i komiteer. Anette og Monica jobber med dette til neste møte.

Vanlig rens av gresset andre uken i august og dyprens i slutten av august på Kløfta. Christian bestiller dyprens.

Hjertestarter: Vi har betalt for varen men ikke mottatt noe enda. Anette har purret opp.

Dette dokumentet er signert av:

Anette Buind Nordby

01.06.1989

Signert: 24.06.2024 16:10

Signert med BankID

Elizabeth Wilhelmsen

21.07.1959

Signert: 06.06.2024 12:20

Signert med BankID

Du kan bruke denne linken for å verifisere signaturen på dokumentet og sjekke at dokumentet ikke er endret etter at det ble signert: <https://brd.no/signing/validate>

